
Styremøte ATF 14.02.2023 

Tilstede: Patrick, Petter, Birgit, Sissel, Yngve (elektronisk) og Trine (referent) 

 

Sak 1: Lovnorm 

Forslag til ny lovnorm for ATF. Basert på lovnorm fra NIF. Vedtatt. 

Nytt: 

- Ad styremedlem: krav til å ha vært medlem minimum 1 måned før man blir styremedlem. 

Patrick sjekker med de nye styremedlemmene. 

- Ad kjønnsfordeling i styret: sjekket og funnet i orden mht forslaget til nytt styre. 

 

Sak 2: Forslag nytt styre 

Valgkomiteen ved Birgit presenterte forslag til nytt styre. Forslag at valgkomiteen for neste styre blir 

Mohammed og Caroline (som går ut av styret). Kjerstin nytt medlem i kontrollkomiteen. 

Sak 3: Kretsting 18.3.2023 

Petter og Trine deltar 

Sak 4: Dispensasjoner 

Patrick ønsker at styret har retningslinjer for dispensasjoner. Styret stiller seg bak forslaget om at 

dispensasjon kan gis i treningssammenheng, f eks dispensasjon mht alder. 

Sak 5: Timesatser 

Patrick har oppdatert lønnsmatrisen i ATF. Etterlengtet oppdatering. Grundige vurderinger ligger bak. 

Vedtatt i styret. De nye lønnssatsene gjelder fra 1.1.23.  

Sak 6: Klubb- og økonomihåndbok 

Ad klubbhåndbok: sjekke hvem som har utarbeidet denne, bør nok gjennomgås 

Ad økonomihåndbok: alle i styret leser gjennom.  

Sak 7: Trenerstaben 

Jonas slutter dessverre, siste dag 31.7.23. Styret ordner med markering. Lyst ut ny stilling med 

oppstart 1.8.23.  

Sak 8: Budsjett 2023: 

Gjennomgang av resultat for 2022 og budsjett 2023.  

Sak 9: Eierdel i Atletica 

Lin ønsker innspill på hvordan vi regnskapsfører vår eierandel i Atletica. Forslag om at Mohammed 

snakker med revisor i Atletica. Så kan Lin sende henvendelse til revisor og avklare det 

regnskapstekniske. 

Sak 9: Besøk av Idrettstinget 



Kommer en fra kretsen på et styremøte i mai. Informasjon om styrehold. 

Sak 10: Agder Sparebank 

Vil komme på besøk. Vil også gi klubbens medlemmer diverse banktilbud. Patrick kan sende ut en 

kort info om disse tilbudene på Spond. Banken ønsker også å sponse klær til trenerne, totalt betaler 

de for ca 100 t-skjorter i året. 

Sak 11: Medlemssystem 

Det er mye trøbbel med Spoortz. Annette og Patrick har vært i møte med Spond. Vurderer å bytte. 

Annette, Patrick og Lin følger opp saken. Styret støtter det Patrick vurderer som det beste 

alternativet. 

Sak 12: Årsmøtet 28.3.2023 

Innkalling sendt ut både på Spond og på hjemmesiden. 

 

 


